

I the undersigned applicant for the Najm and Voyager by Najm credit card(s) issued by Majid Al Futtaim Finance L.L.C ("Majid Al Futtaim Finance") hereby declare that I have read and understood this application and that the information provided in this application is true and correct and I shall immediately notify you of any changes thereto. I acknowledge and agree that accepting the delivery by courier or pick up of the card at Majid Al Futtaim Finance offices, signing the back of the Card or using the Card shall be deemed an acceptance of the Terms and Conditions of Majid Al Futtaim Finance ("Terms and Conditions") that govern the usage of the Card as set therein. I hereby authorize Majid Al Futtaim Finance to verify any information contained in this application or disclose the contents of this application to any third parties at Majid Al Futtaim Finance's discretion. I further understand that Majid Al Futtaim Finance reserves the right to require a security cheque as guarantee acceptable to Majid Al Futtaim Finance, or a cash margin, which shall be held as a collateral, as a necessary pre-condition for approving the application. I accept that Majid Al Futtaim Finance is entitled in its absolute discretion to accept or reject the application without assigning any reason for such rejection and once submitted the application and its supporting documents along with the security cheque shall become a part of Majid Al Futtaim Finance records and shall not be returned to me. I understand that Majid Al Futtaim Finance reserves the right to present this security cheque at any time to recover any outstanding liabilities on my Card.

I accept that any communication including monthly statements related to the Primary and/or Supplementary Card will be sent to my office address as mentioned by me on the application. I hereby waive the right to objection thereto and agree to accept faxed, electronic copies or any other formats of the monthly statements as original receipts. I acknowledge and agree that the use of the Primary Card and all the Supplementary Card(s), if any, issued on my Card shall be deemed to be an acceptance of the Terms and Conditions (amended from time to time) accompanying the Card in English. Upon approval of this application, I agree to pay the prevailing fee(s) and settle the monthly minimum payment due on my Card account before the due date, as shown on the monthly statement of account for the Primary and Supplementary Card(s).

I further affirm and fully understand that I may be subject to criminal liability in the event that any payment made by cheque or instruction for direct debit provided by me to Majid Al Futtaim Finance is returned unpaid by the drawee bank and that Majid Al Futtaim Finance shall be entitled to pursue criminal proceedings against me.

I understand that I am automatically enrolled for a two month free trial period to the Majid Al Futtaim Finance Lifestyle Protection service and I can cancel the service at any time by calling Majid Al Futtaim Finance call centre. If I do not cancel the services, charges will be applied as set out in the Terms and Conditions. I also understand that the 10% cashback offer is an introductory offer for the first 60 days from Card approval and is subject to a maximum of AED 500 for Najm Gold Card and AED 300 for Najm Silver Card.

I acknowledge and agree that in the event my application for a specific credit card is declined, then Majid Al Futtaim Finance may issue me with an alternative credit card that it deems appropriate for me, as determined in its sole discretion.

When requested by me, I authorize Majid Al Futtaim Finance to issue Supplementary Card(s) for use on my account to any person(s) named in such request, who I undertake is/are over 18 years of age. I hereby confirm that the above mentioned name(s) is/are as per the passport. I agree that Majid Al Futtaim Finance may provide information to such person(s) about the Card account. I hereby undertake that the use of any Supplementary Card issued under my account shall be made under my supervision and control and the use of the Supplementary Card by the Supplementary Cardmember shall be deemed as a use by me. I hereby agree to indemnify Majid Al Futtaim Finance against any loss, damage, liability or costs incurred by Majid Al Futtaim Finance on account of any breach by me or the Supplementary Cardmember(s) of the Terms and Conditions or of any legal disability or incapacity of the Supplementary Cardmember(s) in relation to the use of the Card. I also acknowledge that the Supplementary Card fees will be billed directly to me. I undertake to honour the obligation to pay such fees and all charges incurred on, and/or payments made using the Supplementary Card during the validity of the Supplementary Card and irrespective of whether the Supplementary Card is not renewed thereafter. The continuation of the validity of the Supplementary Card shall be dependent upon the validity of my Card and shall expire or be cancelled on the same date as the Primary Card.

I confirm that I have read and fully understood the Terms and Conditions provided at www.maffinance.com and www.najmvoyager.com.

I declare that I expressly agree with and accept the Terms and Conditions and that the information I have provided to Majid Al Futtaim Finance is true and correct. I accept that I shall abide by the Terms and Conditions for the operation of the account.

أقر أنا الموقع أدناه المتقدم بطلب الحصول على بطاقة (بطاقات) نجم و نجم فويجر الائتمانية الصادرة عن شركة ماجد الفطيم للتمويل ذ.م.م ("ماجد الفطيم للتمويل") بأنني قرأت وفهمت هذا الطلب وأن المعلومات المقدمة في هذا الطلب حقيقية وصحيحة وأنني ملزم بإبلاغكم على الفور بأي تغييرات تطرأ عليها. وأقر وأوافق على أن قبول تسليم البطاقة عن طريق البريد أو استلامها في مقر شركة ماجد الفطيم للتمويل أو التوقيع على ظهر البطاقة أو استخدام البطاقة يعتبر قبولاً للشروط والأحكام الصادرة عن شركة ماجد الفطيم للتمويل ("الشروط والأحكام") التي تحكم استخدام البطاقة على النحو المنصوص في هذا الطلب. وأفوض أنا الموقع أعلاه شركة ماجد الفطيم للتمويل للتحقق من المعلومات الواردة في هذا الطلب أو الكشف عن محتويات هذا الطلب إلى أي جهة تراها شركة ماجد الفطيم للتمويل وفق تقديرها. كما أدرك أيضاً بأن شركة ماجد الفطيم للتمويل تحتفظ بحقها في طلب الحصول على شيك ضامن مقبول لشركة ماجد الفطيم للتمويل، أو الحصول على هامش نقدي، يتم الاحتفاظ به كضمان، كشرط ضروري مسبق للموافقة على الطلب. وأقبل بأنه يحق لشركة ماجد الفطيم للتمويل وفقاً لتقديرها المطلق قبول أو رفض الطلب دون إيداء أسباب الرفض، وأن يتم اعتبار الطلب والوثائق الداعمة له بالإضافة إلى الشيك الضامن جزءاً من سجلات شركة ماجد الفطيم للتمويل وألا يتم إرجاعها لي. وأقر بأن شركة ماجد الفطيم للتمويل تحتفظ بحقها في تقديم شيك الضمان في أي وقت لاسترداد أية التزامات مستحقة على بطاقتي.

وأقبل بأن يتم توجيه أية مراسلات بما في ذلك كشوف الحساب الشهرية الخاصة بالبطاقة الرئيسية و/أو البطاقة الإضافية إلى عنواني الوارد في طلب الحصول على البطاقة. وأتنازل بموجب هذا الطلب عن الحق في الاعتراض على ذلك وأقبل قبول نسخ كشوف الحساب الشهرية المرسلة بالفاكس أو النسخ الإلكترونية لكشوف الحساب الشهرية أو أي أشكال أخرى لكشوف الحساب الشهرية باعتبارها نسخاً أصلية. وأقر وأوافق على أن استخدام البطاقة الرئيسية والبطاقة (البطاقات) الإضافية، إن وجدت، الصادرة على بطاقتي يعتبر بمثابة قبول للشروط والأحكام (المعدلة من وقت لآخر) والمصاحبة للبطاقة باللغة الإنجليزية. وعند الموافقة على هذا الطلب، أوافق على سداد الرسم السائد (الرسوم السائدة) وتسوية الحد الأدنى للمدفوعات الشهرية المستحقة على حساب بطاقتي قبل موعد استحقاقها، كما هو مبين في كشف الحساب الشهري لحساب البطاقة (البطاقات) الرئيسية والإضافية.

كما أؤكد وأفهم تماماً بأنني قد أضع للمسؤولية الجنائية في حال عدم قيام البنك المسحوب عليه بسداد أي استحقاقات بواسطة شيك أو من خلال تعليمات الخصم المباشر التي قدمتها لشركة ماجد الفطيم للتمويل، ويحق لشركة ماجد الفطيم للتمويل مباشرة الدعاوى الجنائية ضدي.

كما أقر بإدراكي أنني مسجل تلقائياً لفترة تجريبية مجانية لمدة شهرين في خدمة حماية أسلوب الحياة المقدمة من شركة ماجد الفطيم للتمويل وبمكثني إلغاء الخدمة في أي وقت عن طريق الاتصال بمركز الاتصال بشركة ماجد الفطيم للتمويل. وفي حالة عدم قيامي بإلغاء الخدمات، سيتم فرض رسوم على النحو المبين في الشروط والأحكام. وأفهم أيضاً بأن عرض استرداد 10% من النقود يعتبر عرضاً تمهيدياً ويخضع لمبلغ لا يتجاوز 500 درهم لبطاقة نجم الذهبية و 300 درهم لبطاقة نجم الفضية.

أقر وأوافق على أنه في حال تم رفض طلبي للحصول على بطاقة ائتمانية ما، فإن شركة ماجد الفطيم للتمويل قد تصدر لي بطاقة ائتمانية بديلة تراها مناسبة لي، وفقاً لقرارها وحدها.

وفي حالة قيامي بطلب إصدار بطاقة (بطاقات) إضافية، فإنني أفوض شركة ماجد الفطيم للتمويل بإصدار بطاقة (بطاقات) إضافية يتم استخدامها على حسابي لأي شخص (أشخاص) ترد أسماؤهم في هذا الطلب، وأتعهد بأن يكون ذلك الأشخاص (أولئك الأشخاص) أكثر من 18 عاماً. وأؤكد بموجب هذا الطلب بأن الاسم (الأسماء) المذكور أعلاه مطابق للاسم الوارد في جواز السفر.

وأوافق على أنه يجوز لشركة ماجد الفطيم للتمويل تقديم معلومات عن حساب البطاقة لذلك الشخص (الأشخاص). وأتعهد بموجب هذا الطلب بأن يتم استخدام أي بطاقة إضافية صادرة بموجب حسابي تحت إشرافي ورقابتي وأن يعتبر استخدام البطاقة الإضافية من قبل عضو البطاقة الإضافي استخداماً من قبلي. وأوافق بموجب هذا الطلب على تعويض شركة ماجد الفطيم للتمويل ضد أي خسارة أو ضرر أو تبعات أو تكاليف تتكبدها شركة ماجد الفطيم للتمويل نتيجة لقيامي أو قيام عضو (أعضاء) البطاقة الإضافية بانتهاك الشروط والأحكام أو نتيجة لأي عائق قانوني أو عدم أهلية عضو (أعضاء) البطاقة الإضافية فيما يتعلق باستخدام البطاقة. كما أقر أيضاً بأن يتم خصم رسوم البطاقة الإضافية من حسابي. وأتعهد بتنفيذ التزام سداد هذه الرسوم وجميع الرسوم التي يتم تكبدها، و/أو تنفيذ المدفوعات باستخدام البطاقة الإضافية خلال فترة صلاحية البطاقة الإضافية وبغض النظر عما إذا لم تجدد البطاقة الإضافية بعد ذلك. ويكون استمرار سريان البطاقة الإضافية متوقفاً على سريان بطاقتي وينقضي سريانها أو تلغى في نفس تاريخ انقضاء سريان البطاقة الرئيسية أو إلغائها.

وأقر بأنني قد اطلعت على الشروط والأحكام المنشورة على الموقع الإلكتروني www.maffinance.com و www.najmvoyager.com وفهمتتها فهماً تاماً.

وأقر بأنني أوافق وأقبل صراحة الشروط والأحكام وأن المعلومات التي قدمتها لشركة ماجد الفطيم للتمويل حقيقية وصحيحة. وأقبل التزامي بالشروط والأحكام الخاصة بتشغيل الحساب.

I accept that I shall abide by the Terms and Conditions of the Voyager Rewards program in addition to the Terms and Conditions governing the Najm Voyager credit card. I hereby authorize Majid Al Futtaim Finance to share all my information and perform all the verifications it may deem necessary, including with Credit Bureaus as many times as required.

I agree to receive communication from Majid Al Futtaim Finance, authorized representatives, holding companies and sister concerns, subsidiaries, associates, branches, assignees, agents or other connected parties (including MAF Finance's affiliates, third party advisers and marketing partners) about their relevant products and services via facsimile, email, internet communications, telephone or mobile telephincluding short messaging services (SMS).

I acknowledge that Majid Al Futtaim Finance at its sole discretion may issue a temporary credit card in my favor at the time of application with a validity of not more than 10 calendar days until the issuance of a permanent credit card is approved. I agree that by accepting the temporary credit card, signing the back of the temporary credit card, activating the temporary credit card or using the temporary credit card shall be deemed an acceptance of the Terms and Conditions of Majid Al Futtaim Finance as available on maffinance.com and such Terms and Conditions pertaining to the applicable credit card shall be deemed to be applicable to the temporary credit card. I further agree that all transactions made on the temporary credit card will be transferred to the permanent credit card upon issuance of the permanent credit card and shall be governed by the same Terms and Conditions.

كما أقبل التزامي بشروط وأحكام برنامج "مكافآت فويجر" بالإضافة إلى الشروط والأحكام التي تحكم بطاقة نجم فويجر الإئتمانية. وأموض بموجب هذا الطلب شركة ماجد الفطيم للتمويل لمشاركة جميع معلوماتي وتنفيذ كافة عمليات التحقق التي تراها ضرورية، بما في ذلك التحقق بواسطة مكاتب الائتمان حسب الاقتضاء.

أوافق على تلقي الاتصالات من شركة ماجد الفطيم للتمويل ووكلائها المعتمدين والشركات القابضة والشقيقة ذات العلاقة، والشركات التابعة والشركاء والفروع والمحال والوكلاء أو الأطراف الأخرى المرتبطة بها (بما في ذلك الشركات التابعة لشركة ماف للتمويل، و الأطراف الأخرى من المستشارين وشركاء التسويق) عن منتجاتها وخدماتها عن طريق الفاكس، أو البريد الإلكتروني، أو الإنترنت، أو الهاتف الثابت، أو الهاتف النقال، بما في ذلك خدمات الرسائل القصيرة.

أقر بأن شركة ماجد الفطيم للتمويل بناء على تقديرها الخاص قد تصدر بطاقة ائتمان مؤقتة لصالحني في وقت تقديم طلبي للحصول على بطاقة ائتمان من نجم، وتكون صلاحية هذه البطاقة المؤقتة لا تزيد عن 10 أيام حتى تتم الموافقة على إصدار بطاقة ائتمان دائمة. وعليه فإنني بقبولي لبطاقة الائتمان المؤقتة والتوقيع عليها و تفعيلها واستخدامها، يُعد ذلك إقراراً مني بقبول شروط وأحكام شركة ماجد الفطيم للتمويل كما هي متوفرة على موقع ماجد الفطيم للتمويل الإلكتروني: maffinance.com وأن شروط وأحكام بطاقة الائتمان المطلوبة ستكون هي ذاتها نفس الشروط والأحكام المطبقة على بطاقة الائتمان المؤقتة. وبناء عليه فإنني أوافق على أن جميع المعاملات التي تتم على بطاقة الائتمان المؤقتة سيتم تحويلها إلى بطاقة الائتمان الدائمة عند إصدارها والتي تخضع لنفس الشروط والأحكام.